
PROTOKÓŁ NR 58/2014 

z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 27 sierpnia 2014 r. 

Obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 9.15. 

 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Członkowie Komisji bez uwag przyjęli następujący porządek obrad komisji – 

wraz ze zmianami zaproponowanymi przez Przewodniczącego Komisji: 

1. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji ds. Rodziny: 

 

a) pismo państwa ………………………………… w sprawie wniosku  

o przydział mieszkania socjalnego, 

b) pismo pani …………………………… w sprawie propozycji przydziału 

mieszkania dla państwa …………………. przy ul. Polnej 3A i w związku  

z tym brakiem możliwości ponoszenia kosztów ogrzewania mieszkania 

energią elektryczną. 

 

2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego: 

 

1) podpisania umowy współpracy określającej zasady podziału środków 

finansowych w ramach kopert finansowych przydzielonych samorządom 

północnej części Województwa Świętokrzyskiego, które zawarły 

porozumienie „Trójmiasto nad Kamienną”, 

2) zm. uchwałę w sprawie Zakładu Opiekuńczo – Rehabilitacyjnego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim i Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

3. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1: 

 

W nawiązaniu do przedłożonego pisma państwa ………………………………. 

w sprawie wniosku o przydział mieszkania socjalnego (kserokopia  

w załączeniu) radny Z. Moskalewicz stwierdził, że nie wie, na jakiej zasadzie 

Rada Osiedla dokonała wizji i sporządziła taki dokument, ponieważ rady osiedli 
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nie mają takiego upoważnienia. Radny stwierdził, że w takiej sytuacji 

należałoby się zastanowić nad formą działalności rad osiedli, może powinny 

działać raczej w formie stowarzyszeń.  

Następnie głos zabrała pracownik Zakładu Usług Miejskich – p. J. Traczyńska 

informując radnych, że państwo ………………… dostali odmowę w kwestii 

przydziału lokalu, ponieważ zgodnie z uchwałą Rady Miasta nie było spełnione 

kryterium przydziału dotyczące zagęszczenia. Pani J. Traczyńska odniosła się 

również do przytoczonego przez radnego Z. Moskalewicza protokołu z wizji 

sporządzonego w dniu 14 lipca 2014 r. i stwierdziła, że nie ma zgodności  

z dokumentami, które są w posiadaniu Zakładu Usług Miejskich. Zakład ma 

pismo p. …………………… z dn. 11.07.2014 r., w którym zawiadamiają, że 

nie mieszkają w tym lokalu, tylko wynajmują inne mieszkanie.  

Prezydent J. Wilczyński stwierdził, że zgadza się z przedmówcą odnośnie 

działalności rad osiedli, albo należałoby podjąć jakieś radykalne działania, bo  

w tej formie nie zdaje to egzaminu, albo trzeba zastanowić się nad inną formą 

demokracji. Prezydent poinformował, że gmina ma dobre przepisy jeśli chodzi  

o przydział lokali i trzeba to sprowadzić do zwykłej czynności najmu, jeśli ktoś 

znalazł się chwilowo w trudnej sytuacji mieszkaniowej.  

Członkowie Komisji podtrzymali stanowisko Zakładu Usług Miejskich  

w Ostrowcu Świętokrzyski, że w przypadku państwa ……………………. nie 

spełnione jest kryterium dotyczące trudnych warunków mieszkaniowych.  

2) Członkowie Komisji ponownie rozpatrzyli sprawę państwa 

……………………. . Pani …………………. – córka państwa ………………… 

– złożyła pismo dotyczące propozycji przydziału mieszkania dla całej rodziny 

przy ul. Polnej 3A, w którym jednocześnie stwierdza, że rodziny nie stać na 

utrzymanie tego mieszkania z uwagi na wysokie koszty ogrzewania lokalu 

energią elektryczną (kserokopia pisma w załączeniu).  

Do sprawy odniósł się radny Moskalewicz stwierdzając, że państwo 

……………… otrzymali propozycję lokalu przy ul. Polnej 3A. Teraz podnoszą, 

że problemem jest ogrzewanie mieszkania. Należałoby sobie zadać pytanie, czy 

ta rodzina chce to mieszkanie. Radny nawiązał również do zawartych  

w piśmie informacji, że pan ………………. jest jedynym żywicielem rodziny. 

Nie jest to do końca prawdą, ponieważ żona pana …………………. otrzymuje 

różne zasiłki z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej (m.in. świadczenie 

pielęgnacyjne).  
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Radna E. Helicka poruszyła kwestię studiów córki p. …………….. 

stwierdzając, że wielu młodych ludzi jednocześnie studiuje i pracuje, to nie jest 

jakiś ewenement w dzisiejszych czasach.  

Członkowie Komisji podtrzymali stanowisko Zakładu Usług Miejskich  

w Ostrowcu Świętokrzyski w kwestii państwa ……………….. . Z uwagi na to, 

że państwo Mroczkowscy nie figurują na liście przydziału na 2014 r., 

propozycja przydziału lokalu na ul. Polnej 3a została potraktowana jako 

szczególna sytuacja. Jeżeli państwo ………………….. nie zdecydują się na ten 

lokal, Zakład Usług Miejskich będzie traktował ich wniosek o przydział zgodnie 

z obowiązującymi przepisami.  

Do punktu 2: 

a) Prezydent Miasta - J. Wilczyński przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie podpisania umowy współpracy określającej zasady podziału 

środków finansowych w ramach kopert finansowych przydzielonych 

samorządom północnej części Województwa Świętokrzyskiego, które zawarły 

porozumienie „Trójmiasto nad Kamienną” (w załączeniu do protokołu) 

informując, że od wielu miesięcy wspólnie z prezydentami Skarżyska 

Kamiennej i Starachowic pracuje nad treścią porozumienia w sprawie pomocy 

skierowanej na północną część województwa świętokrzyskiego. Ponadto 

prezydent wyjaśnił, że ponad 50% środków będzie przekazanych dla Ostrowca  

i Powiatu Ostrowieckiego, dlatego też zwrócił się do Rady Miasta z prośbą  

o wyrażenie zgody na podpisanie tego porozumienia. Lista priorytetów będzie 

przygotowana dla radnych na sesję RM.  

Naczelnik Wydziału Planowania i Rozwoju – M. Nowak zapoznał członków 

Komisji ds. Rodziny z zestawieniem priorytetów. 

Członkowie Komisji ds. Rodziny w głosowaniu – stosunkiem głosów: 6 – za, 

przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

b) Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Zakładu 

Opiekuńczo – Rehabilitacyjnego w Ostrowcu Świętokrzyskim  

i Środowiskowego Domu Samopomocy w Ostrowcu Świętokrzyskim  

(w załączeniu do protokołu) przedstawiła Główna Księgowa Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Przystań” – M. Francik informując, że nowelizacja 

uchwały dotyczy zmiany statutu jednostki o poszerzenie katalogu osób 
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korzystających z usług ŚDS o osoby z upośledzeniem umysłowym w stopniu 

lekkim.  

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały. 

Do punktu 3: 

Członkowie komisji nie zgłosili żadnych spraw.  

 

Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 9.40.  

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji 

Marta Kamińska             Stanisław Sulik 

 


